
  

RÅGÖFÖRENINGENS ÅRSBERÄTTELSE 

Verksamhetsåret 2022 

 

Antalet medlemmar under verksamhetsåret: ca: 30 betalda. 

 

Styrelsen för Rågöföreningen och Rågökapellens Minnesfond hade följande sammansättning 

Ordförande Mats Stahl 

Vice ordförande Gunbritt Olsson 

Kassör Louise Elfvengren 

Sekreterare Christer Svedberg 

Styrelseledamöter Mikael Nyman, Fredrik Nyman,  

 

Suppleanter: Erik Söderberg, Arnold Lindgren, Marian Lindgren 

 

Föreningens revisorer: Nils Sjölund och Lena Enggrön 

 

Valberedning: Birgitta Söderberg (LR), Gun Pella (SR), Ronnie Ericson (LR) 

 

Föreningens årsmöte ägde rum den 24 april 2022. Protokollet finns att läsa på vår hemsida 

www.rågöföreningen.se, under länken Styrelsemöte Årsmöte. 

Föreningens styrelse har haft 5 protokollförda möten under mandatperioden. 

 

Under åren 2020-2022 har föreningen mist 5 av sina trogna medlemmar som avlidit. 

Greta Avelind 

Ralf Klement 

Hilma Svensson 

Hjalmar Enggrön 

Gunborg Jonsson 

 

Frid över deras minne. 

 

Årets verksamhet 

 

Detta verksamhetsår har det varit mindre saker som gjorts. Antagligen beroende på Corona 

nedstängningen har vissa verksamheter inte riktigt kommit igång än. 

 

I Einars ”Verksamhetsberättelse_kapellen_2022” kan ni se vart som gjorts på kapellen. 

 

Vi har tidigare använt två banker Nordea och SEB. På SEB har vi haft ett fondsparkonto som 

nu är avslutat. Medlen är överförda till vårt sparkonto på Nordea. 

På Nordea var föreningen inlagd som privatperson inte som ideell förening. Detta är nu 

åtgärdat. 

Ordförande har nu administratörsbehörighet på sparkonto och plusgirokonto. 

 

 

 

 

 



MTU Rågöarnas Samfällighet (MTU Pakri Saarte Kogukond) som är registrerad i Estland är 

nu under avveckling. 

Avvecklingen har påbörjats, men då det på föreningens konto finns ett bidrag infört som man 

år 2020 fick från LEADER under förutsättning att bidraget skulle vara registrerat i 

föreningens balansräkning under fem år, dvs. fram till år 2025, kan den slutliga avvecklingen 

genomföras först då. 

 

Ny Taxering av markvärdet på Rågöarna, ny taxering 2024. 

 
Bildandet av nytt jaktlag. 

Jaktlaget bildat, men händer inget om tilldelning av jaktområden förrän våren 2023.  

Så frågan är ännu öppen och hanteras av Erik Söderberg 

 

Ett stort tack till våra medlemmar för det gångna året. Ert stöd har gjort det möjligt för 

Rågöföreningen att finnas till. 

 

 

 

Stockholm i mars 2023 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

http://www.rågöföreningen.se/ 
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